
Protokoll styrelsemöte 31 auguasti kl.18:00 

Närvarande: samtliga I styrelsen 

1. Genomgång av tidigare protokoll 

2. Annica har beställt skylt till parkeringen men den har 

inte kommit ännu. 

3. Fyra gupp till gården är inköpta. Beslut tas att vi sätter 

upp dem på vårens städdag eftersom de måste tas bort 

inför vintern. 

4. Brandposten åtgärdad av kommunen. 

5. Pär kontaktar MIBAB ännu en gång för att höra vad som 

händer med åtgärderna för våra lekplatser. Sandlådan 

har fått ny sand. 

6. 21/8 var det gemensam kräftskiva på gården. 

7. Höstens städdag blir 23/10 

8. Styrelsen bjuder in representanter från elbilsgruppen till 

ett möte 14/9 kl.18.00. Det fortsätter att laddas elbilar 

på gården samt även via egen installation i garage. 

Styrelsen delar ut information till samtliga hushåll för att 

förtydliga vad som gäller för samtliga i samfälligheten. 

Arbete görs tillsammans med elbilsgruppen för att vi ska 

hitta en lösning. 

 

Vid protokollet 

Maria 

 


